

# 華語密集班

## ● 課程特色

每月開課，3個月一期。此課程的入學許可證可協助學生辦理簽證。

## ● 上課時間

週一到週五，每週至少上課 16 小時，需連續上課三個月，上課時段全權由本中心安排。

## ● 課程內容

密集華語文課程，依程度分班，著重聽、說、讀、寫全華語學習環境。

## ● 課程費用

NT\$30,000 / 每 3 個月(此為團體班課程，且不含教材費。若需上個別班，則需繳交差額)

## ● 註冊文件

- 1) 護照影印本
- 2) 照片 1 張
- 3) 財力證明 (US\$5,000 以上或新台幣 15 萬元以上)
- 4) 讀書計畫

## ● 注意事項

- 1) 開課前需繳清費用(銀行匯款或至本中心現金繳費)。
- 2) 如遇天然災害(如颱風、地震等)或人力無法控制之因素(如停電)而宣布停課，不予補課亦不退費。
- 3) 學生辦理退費時，依照「台北市教育局退費規定」申請。
- 4) 繳費、退費過程中若產生任何銀行手續費用，一律由學生自行負擔。

## ● 課程洽詢

電話: +886-2-2391-5134

電子信箱: [mandarin@mail.mdnkids.com](mailto:mandarin@mail.mdnkids.com)

網址: <http://chinese.mdnkids.com>

# Intensive Mandarin Courses

## ● Course Features

**Intensive course with visa assistance**, starting at the beginning of each month. 3 months as a term.

## ● Class Time

Monday to Friday, at least **16** hours per week, need to have 3 months class continuously, class time will be arranged by MDN.

## ● Course Content

Intensive daily Mandarin classes based on the student's Chinese level. Emphasis on listening comprehension, speaking, writing and reading in an only Chinese-speaking environment.

## ● Tuition Fee

NT\$ 30,000.- / per 3 months

(Group class, excluding the text books; Once need to have the individual class, students have to pay for the difference)

## ● Enrollment documents

- 1) One copy of passport
- 2) 1 photo
- 3) Financial statement (at least US\$5,000 or NT\$150,000 )
- 4) Study plan

## ● Remarks

- 1) Payment before the course starts.
- 2) Due to natural disasters, such as typhoons, earthquakes...etc, or other factors beyond control such as power cuts, classes may be suspended based on the 「Suspension of classes and of work」 decree issued by the Taipei City Government, and there will be neither catching up classes nor tuition refunds.
- 3) Tuition refund policy is based on the regulations of the Department of Education of the Taipei City Government
- 4) Students have to handle any associated bank fees which were happened over the process of payment or refund.

## ● Contact us :

Tel : +886-2-2391-5134

Email : [mandarin@mail.mdnkids.com](mailto:mandarin@mail.mdnkids.com)

Website : <http://chinese.mdnkids.com>